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Protokół Nr II.2014 

z obrad II sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 18 grudnia 2014 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 14
08 

otworzył obrady II sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane do 

skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 14 radnych (nieobecna na sali radna p. Katarzyna 

Goździewska).  

3. Przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem o:  

 wprowadzenie do porządku obrad nowych punktów: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości 

stawek opłaty targowej oraz zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

jako punkt nr 18,  

 projektu stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia stanowiska 

odnośnie planowanej na terenie Miasta Sulejówek inwestycji polegającej na 

„adaptacji części istniejącego budynku magazynowego na cele zakładu recyklingu 

odpadów tworzyw sztucznych i gumy, metodą pirolizy niskotemperaturowej na terenie 

istniejącego Zakładu Seewax Sp. z o.o. oddział Spółki przy ul. Ogrodniczej 5a, 

w Sulejówku na nieruchomości o nr ew. 75/2 obręb 59”, jako punkt nr 19. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie zmian w porządku obrad z uwzględnieniem wniosku Zastępcy Burmistrza 

Halinowa 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecna na sali radna p. Katarzyna Goździewska.  

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 18 grudnia 2014 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 18 grudnia 2014 roku. 
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Porządek obrad II sesji w dniu 18 grudnia 2014 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 - Druk Nr 7. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2014 rok - Druk Nr 8. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę Nr XXXII.283.2013 

Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Mińskiego - Druk Nr 9. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

burmistrza - Druk Nr 10. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie powołania pozostałych Komisji 

stałych Rady Miejskiej w Halinowie, ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu 

działania - Druk Nr 11. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru Przewodniczących 

pozostałych Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie - Druk Nr 12. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani 

- Druk Nr 13. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani D. S. reprezentowanej przez adw. 

Wojciecha Pawluka - Druk Nr 14. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani M. M. reprezentowanej przez adw. 

Wojciecha Pawluka - Druk Nr 15. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek 

opłaty targowej oraz zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa - Druk Nr 16. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia stanowiska odnośnie 

planowanej na terenie Miasta Sulejówek inwestycji polegającej na „adaptacji części 

istniejącego budynku magazynowego na cele zakładu recyklingu odpadów tworzyw 

sztucznych i gumy, metodą pirolizy niskotemperaturowej na terenie istniejącego Zakładu 

Seewax Sp. z o.o. oddział Spółki przy ul. Ogrodniczej 5a, w Sulejówku na nieruchomości 

o nr ew. 75/2 obręb 59” - Druk Nr 17. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 listopada 

2014 roku. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 6 listopada 2014 roku do 

18 grudnia 2014 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 32 umowy oraz 

32 zarządzenia. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 08.11.2014 r. – Złote i Diamentowe Gody. Uroczystości odbyły się w Willi Zagórze, 

 28.11.2014 r. – I sesja nowo wybranej Rady Miejskiej w Halinowie, na której 

ślubowanie złożyli radni oraz Burmistrz Halinowa, 

 02.12.2014 r.: 

 Spotkanie z Wicemarszałek p. Janiną Orzełowską ws. współpracy Gminy 

Halinów z Urzędem Marszałkowskim, 

 otrzymanie certyfikatu „Miasto i Gmina Dbająca o Finanse Mieszkańców 2014” 

na konferencji Nowoczesny Samorząd (odebrane przez Dyrektora Zakładu 

Komunalnego w Halinowie p. Małgorzatę Komudę-Ołowską), 

 - 06.12.2014 r. – kiermasz świąteczny w Zespole Szkolno –Przedszkolnym w Cisiu, 

 - 09.12.2014 r. – spotkanie ze Starostą Mińskim ws. współpracy Gminy Halinów 

z Powiatem Mińskim, 

 - 11.12.2014 r.:  

 spotkanie z Z-ca Dyr. d/s inwestycji Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie p. Mariuszem Kozerą, 

 walne zebranie Lokalnej Grupy Działania oraz spotkanie świąteczne 

 12.12.2014 r. - spotkanie wigilijne OSP w Długiej Kościelnej, 

 13.12.2014 r. - w Zespole Szkół w Halinowie odbyła się wspólna Wigilia Mieszkańców 

Halinowa połączona z Kiermaszem Bożonarodzeniowym, 

 16.12.2014 r. - spotkanie ze starostą Mińskim ws. współpracy Gminy Halinów 

z Powiatem Mińskim, 

 17.12.2014 r.:  

 jasełka w Okuniewie wystawione przez Uczestników Warsztatów Terapii 

Zajęciowej Fundacji LEKO, 

 III sesja Rady Powiatu Mińskiego oraz spotkanie z okazji zbliżających się Świąt 

Bożego Narodzenia, 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 trwających pracach przy budowie gimnazjum w Halinowie - zakończeniu prac 

polegających na wylaniu stropu nad III kondygnacją, wybudowaniu łącznika, trwających 

pracach przy wykonaniu instalacji zewnętrznych i wewnętrznych, 

 zakończeniu I etapu budowy kanalizacji w Okuniewie (Spółka Eko-Inwestycja), trwają 

prace odbiorowe, 

 podpisaniu przez Spółkę Eko-Inwestycja umowy na wykonanie II etapu budowy 

kanalizacji w Okuniewie z firmą DOWBUD-C z Warszawy na kwotę 3 170 550,00 zł 

brutto, 

 zakończeniu pracy w ramach rozszerzenia umowy na modernizację dróg – wykonanie 

nakładek asfaltowych – Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów w Mińsku 

Mazowieckim, koszt 400 060,89 zł, (Hipolitów: ul. Łąkowa, ul. Leśna, Halinów: 

ul. Słoneczna, odcinek ul. Pułaskiego, odcinek ul. Sienkiewicza, odcinek 
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ul. Słowackiego, 

 zakończeniu prac budowie ul. Kościuszki z kostki brukowej w Halinowie, wykonawca 

DOWBUD-C z Warszawy, koszt 482 569, 45 zł, 

 trwających pracach przy budowie SUW w Wielgolesie Duchnowskim, wykonawca 

Interkis Aqua Technologie Uzdatniania Wody, Gdańsk, kwota 1 817 444,02 zł brutto – 

dofinansowanie z PROW, 

 podpisaniu w dniu 31 października 2014 r. dodatkowej umowy na budowę oświetlenia 

z firmą KAR-GOS na kwotę 62 405,00 zł, 

 zakończeniu prac przy budowie sieci kanalizacyjnej w ul. Mickiewicza w Halinowie, 

56mb, koszt 73 122,00 zł, 

 rozstrzygnięciu przetargu na „Dowożenie niepełnosprawnych uczniów z terenu Gminy  

Halinów”, wygrała firma Usługi Przewozowe Piotr Pieńkowski, kwota 215 402,76 zł 

brutto. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o spotkaniu, które odbyło się 

z dyrektorami szkół pod kątem akcji „Zima w Gminie”. Następnie Sekretarz Halinowa 

poinformował, że w dniu jutrzejszym zaplanowane jest spotkanie wigilijne z pracownikami 

Urzędu oraz radnymi i sołtysami. O wysłaniu życzeń bożonarodzeniowych przez Burmistrza 

Halinowa i Przewodniczącego Rady do radnych, sołtysów oraz osób współpracujących z Gminą 

i Urzędem. Poinformował, że w dniu 28 grudnia mija termin złożenia oświadczeń majątkowych 

przez radnych na początek kadencji. GCK wykonało kalendarze ścienne na 2015 rok również 

zostały zamówione kalendarze biurowe.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie zadał pytanie o założenie liczników 

i uruchomienia oświetlenia ulicznego m.in. na ul. Willowej w Długiej Szlacheckiej, w Zagórzu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Gmina ze swojej strony 

zakończyła wszystkie prace budowlane i przekazała wszystkie dokumenty odbiorowe do zakładu 

energetycznego. Do chwili obecnej zakład energetyczny nie przesłał wszystkich umów. 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie, kiedy Gmina może spodziewać się decyzji odnośnie 

finansowania przebudowy ul. Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że odnośnie 

„schetynówki” Gmina Halinów znajduje się na 4 miejscu pod kreską. Po pojawieniu się 

oszczędności w przetargach Gmina może uzyskać dofinansowanie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu poinformował, że realnie istnieją 

bardzo duże szanse, aby Gmina otrzymała dofinansowanie na realizację powyższej inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

autobusy kursujące przez Zagórze przyjeżdżają kilka minut przed czasem. Następnie poprosił 

o zwrócenie uwagi kierowcom. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poprosił, aby wszelkie uwagi zgłaszać na 

bieżąco, aby kierowcy byli pouczeni. 

Na salę weszła radna p. Katarzyna Goździewska 
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Radny p. Krzysztof Mościcki poinformował, że jest zaniepokojony informacją, iż Zakład Usług 

Asenizacyjnych w Okuniewie przystąpił do przetargu na wywóz odpadów komunalnych z terenu 

gminy pomimo braku decyzji środowiskowej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że nie wie jaka firma złożyła 

ofertę, ponieważ oferty można składać do dnia jutrzejszego do godz. 12
00

.  

Radny p. Jan Papis poinformował o prośbie Mieszkańców, aby sprawę budowy autostrady A2 

potraktować wspólnie. Ponadto radny zakomunikował, że Mieszkańcy nie zostali na czas 

poinformowani o ostatnim spotkaniu w szkole w Brzezinach z przedstawicielami GDDKiA. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że o spotkaniach ws. autostrady 

A2 są informowani wszyscy. Następne spotkanie odbędzie się 22 stycznia 2015 r. w szkole 

w Brzezinach organizowane przez GDDKiA. Następnie poinformował, że każdy mieszkaniec 

musi indywidualnie wnieść swoją uwagę do GDDKiA, aby być stroną postępowania. Urząd też 

będzie składał uwagi, które się pojawiły. 

Radny p. Jan Papis stwierdził, że ważną sprawę jest to, aby Gmina potrafiła się obronić, 

ponieważ GDDKiA nie jest zainteresowana rozwojem gminy, blokując wjazdy i podtapiając 

tereny przy drodze krajowej podczas modernizacji. Następnie radny poinformował, że 

wcześniejszym założeniem było to, że te tereny miały pracować na budżet Gminy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że od GDDKiA i uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego będzie zależało, czy te tereny będą 

pracowały na budżet Gminy. Następnie poinformował, że jest duża rozbieżność pomiędzy 

decyzją środowiskową, uzgodnieniami GDDKiA w stosunku do opracowywanych nowych 

planów zagospodarowania przestrzennego a tym, co zostało przedstawione na spotkaniu 

w szkole w Brzezinach. Ponadto poinformował, że GDDKiA wypowiedziała się, iż będzie to 

autostrada o parametrach autostrady i taki projekt jest obecnie wykonywany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z prośbą 

o ustawienie znaków ostrzegawczych informujących o miękkich poboczach na ul. Stołecznej 

w Józefinie, w miejscu gdzie został wykonany chodnik przez Powiat. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zgłosi do Powiatu, aby 

było wykonane dodatkowe oznakowanie ostrzegawcze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z prośbą, 

aby śledzić sytuację odnośnie wydania pozwolenia na budowę dla zakładu utylizacji odpadów 

w gminie Zielonka po wyborze nowych władz Powiatu Wołomińskiego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że sprawa jest i będzie 

monitorowana. 

Sołtys Kazimierowa p. Sławomir Kostka zadał pytanie odnośnie terminu wyłożenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla m. Krzewina. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że wyłożenie plany m. Krzewina 

odbędzie się w pierwszym kwartale 2015 roku.  

Radny p. Mirosław Szmurło zadał pytanie o liczbę progów zwalniających na ul. Czumy 

w Józefinie i Grabinie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że jest wykonany projekt 

organizacji ruchu, w którym przewidzianych jest 9 progów zwalniających. Następnie Zastępca 

Burmistrza Halinowa poinformował, że ostateczna liczba progów zostanie ustalona na 

posiedzeniu Komisji Zagospodarowania przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Realizacja po okresie zimowym w 2015 roku. 
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Radna p. Katarzyna Goździewska zadała pytanie, czy można rozwiązać problem 

zaparkowanych przez cały dzień samochodów na parkingu na ul. Jana Pawła II w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że czeka na wnioski  

i propozycje mieszkańców, aby rozwiązać problem.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny p. Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ 

 09.12.2014 r. – analiza projektu budżetu Gminy Halinów na 2015 rok – część 

dochodowa, analiza projektu planów finansowych na 2015 rok wybranych jednostek 

budżetowych Gminy Halinów, wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.  

 10.12.2014 r. - analiza projektu planów finansowych na 2015 rok wybranych jednostek 

budżetowych Gminy Halinów. 

 15.12.2014 r. - analiza projektu planów finansowych na 2015 rok wybranych jednostek 

budżetowych Gminy Halinów, analiza projektu budżetu Gminy Halinów na 2015 rok – 

część wydatkowa, opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej 

w Halinowie.  

Radny p. Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

Posiedzenia Komisji: 

 08.12.2014 r. - Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji, ustalenie planu pracy Komisji na 

2015 rok oraz omówienie skarg do WSA na plan m. Budziska. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo Mieszkańców ul. Słowackiego w Halinowie ws. utwardzenia nawierzchni kostką 

brukową na odcinku ul. Bema do ul. Piłsudskiego, 

 zarządzenie Burmistrza Halinowa ws. przekazania projektu uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2015 rok oraz projektu WPF na lata 2014-2023, 

 skargi Mieszkańców Budzisk do WSA ws. miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego m. Budziska, 

 pismo RIO informujące o rozprawie dot. uchwały ws. opłaty targowej, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego informujące o składaniu oświadczeń majątkowych na 

początek kadencji, 

 skarga do wiadomości p. Gąsiora na pracownika REPS, 

 pismo ws. wykonania dokumentacji projektowej na rozbudowę szkoły podstawowej 

w Chobocie, 
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 podziękowania Rady Rodziców przy szkole w Chobocie, 

 pismo do MOPS sołtysa Okuniewa o złej sytuacji materialnej mieszkańca Okuniewa, 

 pismo Sołtysa Okuniewa informujące o wynikach 54 ankiet mieszkańców Okuniewa dot. 

kierunku rozwoju Gminy Halinów w 2014-2024, 

 życzenia Bożonarodzeniowe i Noworoczne od jednostek organizacyjnych Gminy 

Halinów, 

 gratulacje od posła na Sejm p. Krzysztofa Borkowskiego z okazji wyboru nowej rady. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że ostatnia sesja nowo wybranej rady 

powiatu odbyła się 17.12.2014 r., na której został przyjęty budżet na 2015 rok oraz zostały 

wybrane składy komisji rady. Następnie Sekretarz Halinowa poinformował, że został 

Przewodniczącym Komisji Budżetowej oraz członkiem Komisji Przedsiębiorczości i Rozwoju. 

Ponadto Sekretarz Halinowa poinformował, że radnymi powiatowymi z terenu gminy Halinów 

zostali także p. Ireneusz Piasecki oraz p. Piotr Wieczorek. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego p. Piotr Wieczorek przywitał wszystkich obecnych na sesji 

i podziękował za poparcie. Następnie radny poinformował, że został członkiem Zarządu Powiatu 

Mińskiego.  

Nie było głosów w dyskusji.     

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 - 

Druk Nr 7 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok - Druk Nr 8 

Projekty uchwał od punktu nr 9 do punktu nr 10 omówiła wraz z autopoprawkami Skarbnik 

Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Radny p. Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023, 

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 – Druk Nr 7. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 15,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Głosowanie projektu uchwał wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2014 rok – Druk Nr 8. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 15,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta.    

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę 

Nr XXXII.283.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 

roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego - 

Druk Nr 9 

Projekt uchwały omówiła wraz z autopoprawką Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Radny p. Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXII.283.2013 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Mińskiego. Komisja wniosła poprawki do projektu uchwały. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką zmieniający uchwałę Nr XXXII.283.2013 

Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Mińskiego - Druk Nr 9. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna p. Katarzyna Goździewska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 15
50

. Obrady wznowiono o godz. 16
26

. 

 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia burmistrza - Druk Nr 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, aby 

zasadnicze wynagrodzenie Burmistrza Halinowa wyniosło: 

1) Wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 5700,00 zł.  

2) Dodatek funkcyjny w wysokości 1900,00 zł. 

3) Dodatek specjalny w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego. 

Radny p. Bogdan Janczarek zaproponował podwyżkę dla pracowników Urzędu w wysokości 

5%. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że na 

najbliższej sesji, na której będzie omawiany projekt uchwały budżetowej na 2015 rok, będzie 

można składać propozycje odnośnie wynagrodzeń pracowników Urzędu. 

Radny p. Adam Rudnicki poinformował, że Burmistrz Halinowa jak najbardziej zasługuje na 

wynagrodzenie zaproponowane przez Przewodniczącego Rady. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza - Druk Nr 10. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 15,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie powołania 

pozostałych Komisji stałych Rady Miejskiej w Halinowie, ustalenia ich 

składu osobowego i przedmiotu działania - Druk Nr 11 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie zwrócił się z prośbą 

o zgłaszanie kandydatur do poszczególnych komisji. 

Do składu osobowego Komisji Regulaminowej zostały zgłoszone przez radną p. Katarzynę 

Goździewską następujące osoby: 

1) Bogumiła Januszewska, 

2) Marcin Pietrusiński, 

3) Mirosław Szmurło, 

4) Dawid Wojda, 

5) Przemysław Mirosz, 

6) Bogdan Janczarek. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji. 

Do składu osobowego Komisji Do Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego została zgłoszona przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Halinowie p. Marcina Pietrusińskiego następująca osoba: 

1) Krzysztof Mościcki. 

Następnie radna p. Edyta Woźniakowska do składu komisji zgłosiła następujące osoby: 

1) Katarzyna Goździewska, 

2) Krystyna Sęk, 

3) Adam Rudnicki, 

4) Przemysław Mirosz, 

5) Marcin Pietrusiński, 

6) Bogdan Janczarek. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji. 
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Do składu osobowego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa zostały 

zgłoszone przez radną p. Annę Ludwiniak następujące osoby: 

1) Jan Stankiewicz, 

2) Bogumiła Januszewska, 

3) Jan Papis, 

4) Andrzej Piekuciński, 

5) Dawid Wojda, 

6) Mirosław Szmurło, 

7) Marcin Pietrusiński. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji. 

Do składu osobowego Komisji Do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu zostały 

zgłoszone przez radnego p. Jana Papisa następujące osoby: 

1)  Anna Ludwiniak, 

2)  Bogumiła Januszewska, 

3)  Krzysztof Mościcki, 

4)  Edyta Woźniakowska, 

5)  Przemysław Mirosz, 

6)  Krystyna Sęk, 

7)  Katarzyna Goździewska. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji. 

Do składu osobowego Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji zostały zgłoszone przez radną p. Krystynę Sęk następujące osoby: 

1) Edyta Woźniakowska,  

2) Dawid Wojda,  

3) Adam Rudnicki, 

4) Mirosław Szmurło,  

5) Jan Papis,  

6) Marcin Pietrusiński 

7) Jan Stankiewicz,  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński nie wyraził zgody na 

kandydowanie i poprosił o zgłoszenie innej osoby. 

Radny p. Krzysztof Mościcki do składu komisji zgłosił: 

1) Annę Ludwiniak. 

Radny p. Bogdan Janczarek zgłosił swoją kandydaturę na członka Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
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Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach komisji. 

W związku z większą liczbą kandydatów od możliwego składu komisji przystąpiono do 

głosowania nad poszczególnymi kandydatami. 

W wyniku głosowania poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

1) Edyta Woźniakowska, za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, 

2) Dawid Wojda, za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2, 

3) Adam Rudnicki, za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2, 

4) Mirosław Szmurło, za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2, 

5) Jan Papis, za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2, 

6) Jan Stankiewicz, za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, 

7) Anna Ludwiniak, za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2, 

8) Bogdan Janczarek, za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 11, 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania pozostałych Komisji stałych Rady 

Miejskiej w Halinowie, ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania - Druk Nr 11. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 15,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru 

Przewodniczących pozostałych Komisji stałych Rady Miejskiej 

w Halinowie - Druk Nr 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zgłosił kandydaturę 

radnej p. Anny Ludwiniak na Przewodniczącą Komisji Do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Radna p. Anna Ludwiniak wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zgłosił kandydaturę 

radnego p. Bogdana Janczarka na Przewodniczącego Komisji Regulaminowej. 

Radny p. Bogdan Janczarek nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zgłosił kandydaturę 

radnego p. Przemysława Mirosza na Przewodniczącego Komisji Regulaminowej. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Radny p. Przemysław Mirosz wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Radna p. Katarzyna Goździewska zgłosiła kandydaturę radnej p. Edyty Woźniakowskiej na 

Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Radna p. Edyta Woźniakowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radna p. Anna Ludwiniak zgłosiła kandydaturę radnego p. Jana Stankiewicza na 

Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Radny p. Jan Stankiewicz wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny p. Jan Papis zgłosił kandydaturę radnego p. Krzysztofa Mościckiego na 

Przewodniczącego Komisji Do Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego. 

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone. 

Radny p. Krzysztof Mościcki wyraził zgodę na kandydowanie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących pozostałych Komisji 

stałych Rady Miejskiej w Halinowie - Druk Nr 12. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 15,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta.  

15. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii - Druk Nr 13 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna 

Targońska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis zadał następujące pytania: 

a) „na czym polega udział parafii z tereny gminy w realizowaniu programu”? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi 

wyjaśniła, że parafie są potencjalnymi realizatorami programu. Następnie Kierownik 

poinformowała, że jedna świetlica znajduje się w parafii w Halinowie, która nieodpłatnie użycza 

salę dla potrzeb organizowania zajęć dla dzieci. 

b) „czy można uchwalić program raz na kilka lat”? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska wyjaśniła, że 

ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawa 

o przeciwdziałaniu narkomanii zmusza, aby co roku przyjmować Gminny Program Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 
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c) „jaka jest zasada wynagradzania członków Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych”? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska 

poinformował, że posiedzenia komisji trwają 2,3 godziny, na których pisane są wnioski 

do sądów, odbywają się spotkania z osobami uzależnionymi. Następnie Kierownik 

poinformował, że ustala się wynagrodzenie dla członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w wysokości określonej % od kwoty 

minimalnego wynagrodzenia ustalonego zgodnie z art. 2 ustawy z dnia 10 października 

2002 r. o minimalnym wynagrodzeniu za pracę (Dz. U. Nr 200, poz. 679; z 2004 r. 

Nr 240, poz. 2407 oraz z 2005 r. Nr 157, poz. 1314 z późn. zm.):  

 9 % za jedno posiedzenie plenarne dla Przewodniczącego Komisji,  

 8 % za jedno posiedzenie plenarne dla Sekretarza Komisji, 

 7 % za jedno posiedzenie plenarne dla członka Komisji,  

 2 % za jedną godzinę udziału w posiedzeniu zespołu ds. uzależnień, 

 3 % za udział w kontroli punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

prowadzonych przez zespół ds. kontroli sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych, 

 3 % za jedno posiedzenie Zespołu interdyscyplinarnego oraz grupy roboczej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie, czy 

planowane jest objęcie pomocą i ochroną osoby narażone na zagrożenia cyberprzestrzeni.  

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska poinformowała, 

że pewne działania z przeciwdziałania przemocy są również finansowane z funduszu korkowego. 

Następnie Kierownik poinformowała, że generalnie praca w zespole przeciwdziałania przemocy 

jest coraz lepsza, ponieważ członkowie są odpowiednio przygotowani i przeszkoleni. Ponadto 

Kierownik poinformowała, że dla członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych trudnością jest rozpoznawanie cyberprzemocy. Planem jest powrócenie do zajęć 

dla dzieci prowadzonych w szkołach. 

Radna p. Anna Ludwiniak zadała pytanie, czy po przeprowadzenia kontroli punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych w zakresie przestrzegania warunków i zasad korzystania 

z zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, przestrzegania zakazu sprzedaży napojów 

alkoholowych osobom nieletnim, nietrzeźwym, na kredyt lub pod zastaw, przestrzegania zakazu 

reklamy i promocji napojów alkoholowych, któryś z punktów otrzymał ograniczenie bądź zakaz 

sprzedaży napojów alkoholowych. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska poinformowała, 

że od kiedy pracuje w REPS nie było takiego przypadku. Ponadto Kierownik poinformował, że 

przyłapanie na sprzedaży alkoholu nieletnim, nietrzeźwym jest trudne do stwierdzenia. 

Następnie Kierownik poinformowała o propozycji zatrudnienia firmy zewnętrznej do 

przeprowadzania kontroli w punktach sprzedaży napojów alkoholowych.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii - Druk Nr 13. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna p. Edyta Woźniakowska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani 

D. S. reprezentowanej przez adw. Wojciecha Pawluka - Druk Nr 14 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani 

M. M. reprezentowanej przez adw. Wojciecha Pawluka - Druk Nr 15 

Projekty uchwał od punktu nr 16 do punktu nr 17 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa 

p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że pod 

koniec poprzedniej kadencji Rada Miejska w Halinowie odrzuciła skargi Mieszkańców Budzisk 

na miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego miejscowości Budziska. Następnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie poprosił o podjęcie powyższych projektów 

uchwał. 

Radny p. Adam Rudnicki poinformował, że Komisja Rewizyjna oddaliła skargę oraz 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani D. S. reprezentowanej przez adw. Wojciecha 

Pawluka. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani D. S. reprezentowanej przez adw. Wojciecha 

Pawluka - Druk Nr 14. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna p. Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani M. M. reprezentowanej przez adw. Wojciecha 

Pawluka - Druk Nr 15. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna p. Edyta Woźniakowska. 
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

wysokości stawek opłaty targowej oraz zarządzenia poboru opłaty 

targowej w drodze inkasa - Druk Nr 16 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis zadał następujące pytania: 

a) „czy opłata targowa obowiązuje tylko na terenie targowiska miejskiego”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że opłata targowa 

obowiązuje na terenie całej gminy (np. przed cmentarzem). 

b) „czy regulamin targowiska został zmieniony, aby określał szerokość stanowiska, które 

zajmuje handlowiec, producent”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w ostatnich latach 

regulamin nie został zmieniony. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że 

radni mogą podjąć inicjatywę do dokonania zmian. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz 

zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa - Druk Nr 16. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecna na sali radna p. Edyta Woźniakowska. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

stanowiska odnośnie planowanej na terenie Miasta Sulejówek inwestycji 

polegającej na „adaptacji części istniejącego budynku magazynowego na 

cele zakładu recyklingu odpadów tworzyw sztucznych i gumy, metodą 

pirolizy niskotemperaturowej na terenie istniejącego Zakładu Seewax Sp. 

z o.o. oddział Spółki przy ul. Ogrodniczej 5a, w Sulejówku na 

nieruchomości o nr ew. 75/2 obręb 59” - Druk Nr 17 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Stankiewicz zaproponował, aby poruszyć problem na sesji Rady Powiatu 

Mińskiego. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że sprawę przekaże radnym 

powiatowym. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że wiedziała o takiej inwestycji. Następnie radna 

zapytała czy jest społeczna zgoda na taką inwestycję. 
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Radna p. Krystyna Sęk poinformowała, że nie ma społecznej zgody na spalarnię opon w 

Sulejówku. Następnie radna poinformowała, że w dniu wczorajszym złożyła protest, pod którym 

zebrała podpisy mieszkańców sprzeciwiających się tej inwestycji. 

Radny p. Mirosław Szmurło zadał pytanie, czy Rada Miasta Sulejówek zajmowała się już 

sprawą spalarni. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Rada Miasta Sulejówek 

sprawą zajmie się na sesji nadzwyczajnej 19 grudnia 2014 r. o godz. 17
00.

 

Radny p. Andrzej Piekuciński zadał pytanie czy na tą inwestycję zostały wydane jakiekolwiek 

zezwolenia.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że nie. Następnie Zastępca 

Burmistrza Halinowa poinformował, że inwestycja jest na etapie pozyskania decyzji 

środowiskowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

inwestycja jest zbyt blisko terenów mieszkalnych. Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Halinowie stwierdził, że od takiej inwestycji się zaczyna, a następnie wokół niej powstają 

dodatkowe inwestycje. Poinformował, że dla bezpieczeństwa mieszkańców, zasadne jest 

poparcie stanowiska Burmistrza Halinowa. 

Radny p. Jan Stankiewicz czy ktoś z mieszkańców Nowego Konika wystąpił z wnioskiem 

o uznanie za stronę postępowania. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że mieszkańcy Nowego 

Konika nie mogą być bezpośrednio stroną postępowania, ponieważ planowana inwestycja ma 

być zlokalizowana wzdłuż drogi krajowej nr 2, to drobnym fragmentem wpada pas gminy 

Wiązowna pomiędzy Sulejówkiem a Nowym Konikiem. Następnie poinformował, że 

w Sulejówku jest ogromny sprzeciw społeczny, więc na pewno mieszkańcy będą występować 

jako strona postępowania. 

Radny p. Adam Rudnicki zadał pytanie, gdzie mogłaby powstać taka inwestycja, jakie 

powinny spełniać wymagania, warunki w stosunku do ochrony środowiska. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że inwestycja 

może być prowadzona zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego, a jeśli 

nie ma plany to zgodnie z warunkami zabudowy i zagospodarowania terenu. Następnie karta 

informacyjna do decyzji środowiskowej wysyłana jest do Sanepidu i Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska celem zaopiniowania, czy konieczne jest sporządzenie raportu 

oddziaływania na środowisko. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska odnośnie planowanej na terenie 

Miasta Sulejówek inwestycji polegającej na „adaptacji części istniejącego budynku 

magazynowego na cele zakładu recyklingu odpadów tworzyw sztucznych i gumy, metodą pirolizy 

niskotemperaturowej na terenie istniejącego Zakładu Seewax Sp. z o.o. oddział Spółki przy 

ul. Ogrodniczej 5a, w Sulejówku na nieruchomości o nr ew. 75/2 obręb 59” - Druk Nr 17. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 
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Nieobecna na sali radna p. Edyta Woźniakowska. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 listopada 2014 roku  

Do protokołu nie wniesiono poprawek. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 listopada 2014 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  14,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecna na sali radna p. Edyta Woźniakowska. 
  

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Nie było odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował o: 

 zaplanowanej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2014 r., 

 spotkaniu wigilijnym radnych i sołtysów w dniu 19 grudnia 2014 r. 

22. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 18 grudnia 2014 r. o godz. 17
55 

zamknął obrady II sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
*
 do protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 18 grudnia 2014 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad II sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

18 grudnia 2014 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o II sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 18 grudnia 

2014 roku. 

 

 

 

 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. 

Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 Ustawy o dostępie do informacji publicznej z 06.09.2001 r.  

(tj. Dz. U. z 2014 r., poz. 782). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

                                                 
*
 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


